
 

 

SPØRGSMÅL NR.  S 1187 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE 
DEN 17.  MAJ 2017 

Til: Udlændinge- og integrationsministeren  
Dato: 10. maj 2017 
Stillet af: 

 

Kenneth Kristensen Berth (DF) 

Er det ministerens opfattelse, at der er styr på de ydre grænser, og at »den 
kontrol, der er i dag ved de ydre grænser, er rigtig god«, sådan som Venstres 
fungerende udlændinge- og integrationsordfører Jan E. Jørgensen siger til 
Jyllands Posten den 10. maj 2017, og i bekræftende fald hvorfor fastholder 
ministeren så, at der er behov for grænsekontrol ved den dansk-tyske 
grænse? 
(Spm. nr. S 1187). 

Begrundelse 

Spørgeren henviser til omtale i Jyllands Posten den 10. maj 2017, hvor 
Venstres integrationsordfører Jan E. Jørgensen siger, at EU har fået styr på 
de ydre grænser, at den kontrol, der i dag er ved de ydre grænser, er rigtig 
god, og at han glæder sig over, at svenskerne har droppet id-kontrollen. 
Spørgeren ønsker at vide, om disse udtalelser også er udtryk for regeringens 
politik. 
 
På Folketingets formands vegne 
Lovsekretariatet  

Den 10. maj 2017 
 
Lovsekretariatet 
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